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متن پرسش

سلام استاد: در خصوص سوال ۲۵۸۷۷ خواستم بگم که جوابتان گره ذهنیم رو باز نکرد. من بعد از اینکه

شرح شما رو از این فراز گوش دادم راستش رو بخواهید خیلی برایم فراز تاثیرگذاری بود و اصلا مدتی

بود که با این فراز افق دیگه ای به روم باز شده بود و در برابر خیلی از سختی ها و مشکلات با این فراز

جان می گرفتم. فرازی که به شدت به قلب انسان اطمینان و امیدواری می داد. تا اینکه آمدم شرح

آقای جوادی رو گوش دادم. برداشتی که از شرح ایشون کردم این بود که همهش خودم در صحنه

هستم ولی از شرح شما برداشتم این بود که خدا در صحنه هست. لطفا توضیح بدهید. برام خیلی

مهمه. تشکر

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: فکر میکنم با توجه به آنچه گفته شد، خودتان به کمک تفکری که در آن

شروح هست، إنشاءاالله آماده میشوید و خداوند آنچه برای تغذیهی جانتان لازم است، عطا

میفرماید. موفق باشید


